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COLLECTIVE STRUCTURES IN 116Sb
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The excited states of 116Sb have been studied using in-beam γ-spectroscopy
techniques with 115In(α, 3n)116Sb reaction and Indian National Gamma Array
(INGA) setup at VECC, Kolkata. Various collective structures have been populated
in the α-induced fusion evaporation reaction. Two of the previously known bands
based on (πg−1

9/2 ⊗ νd17/2) and (πg−1
9/2 ⊗ νd15/2) configurations are extended to 14+

and 16+ spin, respectively, and also pair-breaking has been reported in the latter.
Crossover E2 transitions could also be identified in one of the bands reported earlier.

Возбужденные состояния 116Sb исследовались методами гамма-спектроскопии
в реакции 115In(α, 3n)116Sb на установке Индийского национального гамма-мас-
сива (ИНГМ) в Циклотронном центре переменной энергии (Калькутта). Раз-
личные коллективные структуры были заселены в реакции α-индуцированного
термоядерного испарения. Две из ранее известных полос на основе конфигураций
(πg−1

9/2 ⊗ νd17/2) и (πg−1
9/2 ⊗ νd15/2) расширены до спинов 14+ и 16+ соответственно.

Сообщалось о разрыве пары в последних. Кроссовер-переходы E2 также были
идентифицированы в одной из полос, упоминавшихся выше.
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